

شماره ۲۹۶۱۳۷

تاریخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹

ساعت

پیوست



جمهوری اسلامی ایران

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی

بسمه تعالی

(بخشنامه)

وزیر

شورای عالی کار با حضور نمایندگان سه گروه (دولت، کارفرمایان و کارگران) در جلسه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ پس از بحث و بررسی راجع به تعیین حداقل مزد سال ۱۴۰۲، در اجرای ماده (۴۱) قانون کار با در نظر گرفتن مصالح کارگران در انطباق هر چه بیشتر میزان درآمد آنان با سطح معیشت و هم چنین با توجه به مقتضیات بنگاه های تولیدی و شرایط اقتصادی جامعه، حفظ و نگهداشت نیروی کارآمد و ماهر و انتظام مزدی در کارگاه ها موارد زیر را به اجماع و اتفاق آرا مورد تصویب قرار داد.

۱- از اول سال ۱۴۰۲ حداقل مزد روزانه با نرخ یکسان برای کلیه کارگران مشمول قانون کار (اعم از قرارداد دائم یا موقت) مبلغ ۱۷۶۹۴۲۸ ریال (یک میلیون و هفتصد و شصت و نه هزار و چهارصد و بیست و هشت ریال) تعیین می گردد. همچنین از اول سال ۱۴۰۲ سایر سطوح مزدی نیز روزانه ۲۱ درصد مزد ثابت یا مزد مبنا (موضوع ماده ۳۶ قانون کار) به اضافه روزانه ۸۳۵۹۶ ریال به نسبت آخرین مزد در سال ۱۴۰۱ افزایش می یابد.

تبصره: با اعمال افزایش این بند مزد شغل کارگران مشمول طرح های طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و نیز مزد ثابت سایر کارگران نباید از مبلغ ۱۷۶۹۴۲۸ ریال (یک میلیون و هفتصد و شصت و نه هزار و چهارصد و بیست و هشت ریال) بند (۱) کمتر شود.

۲- به کارگرانی که در سال ۱۴۰۲ دارای یک سال سابقه کار شده یا یک سال از دریافت آخرین پایه سنواتی آنان گذشته باشد، روزانه مبلغ ۷۰۰۰۰ ریال نیز به عنوان پایه (سنوات) پرداخت خواهد شد.

تبصره ۱: پرداخت مبلغ مربوط به پایه سنواتی کارگران مشمول طرح های طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با در نظر گرفتن رقم فوق الذکر برای گروه یک با توجه به دستورالعمل و جدول اعلامی توسط اداره کل روابط کار و جبران خدمت صورت می گیرد.

تبصره ۲: به کارگران فصلی به نسبت مدت کارکردشان در سال ۱۴۰۱، میزان مقرر در این بند یا تبصره یک آن حسب مورد تعلق خواهد گرفت.

شماره ۲۹۶۱۳۷

تاریخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹

ساعت

پیوست



جمهوری اسلامی ایران

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی

بسمه تعالی

وزیر

تبصره ۳: بر اساس مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ شورای عالی کار و در راستای تقویت مهارت محوری و بهره مندی تمامی کارگران و در نتیجه رضایتمندی کارگران با سابقه، از ابتدای سال ۱۴۰۲ همه کارگران دارای قرارداد دائم و موقت مشمول قانون کار که دارای یک سال سابقه کار شده و یا یک سال از دریافت آخرین پایه (سنوات) آنان در همان کارگاه گذشته باشد، اعم از اینکه حق سنوات یا مزایای پایان کار خود را تسویه حساب کرده باشند یا خیر، مشمول دریافت پایه (سنوات) خواهند بود.

۳- بر اساس مصوبه مورخ ۱۳۸۷/۷/۲۱ شورای عالی کار و در جهت افزایش رضایتمندی کارگران و کارفرمایان و به منظور تثبیت و تسری به تمامی کارگران، اعم از دائم و موقت مقرر شد از ابتدای سال ۱۴۰۲ کمک هزینه اقلام مصرفی خانوار به عنوان مزایای رفاهی و انگیزه ای موضوع تبصره ۳ ماده ۳۶ قانون کار بابت هر کارگر (اعم از متاهل یا مجرد) ماهانه مبلغ ۱۱۰۰۰۰۰۰ ریال از سوی کارفرمایان به آنان پرداخت گردد.

۴- ضوابط مربوط به چگونگی نحوه اعمال افزایش مقرر در بند (۱) و تبصره یک بند (۲) در کارگاه هایی که دارای طرح طبقه بندی مشاغل می باشند و نیز در مورد کارگران کارمزدی و هم چنین چگونگی ارتقاء طبقه شغلی به موجب دستورالعمل های اداره کل روابط کار و جبران خدمت خواهد بود.

۵- مقررات این مصوبه شامل حال دانش آموزان و دانشجویانی که در ایام تعطیلات تابستانی در سال ۱۴۰۲ به طور موقت در کارگاه ها اشتغال می یابند نخواهد شد.

۶- واحدهای مشمول قانون کار به منظور ایجاد رابطه هر چه بیشتر مزد و مزایا با بهره وری و تولید و ایجاد انگیزه بیشتر در بین کارکنان خود، علاوه بر اجرای این مصوبه می توانند نسبت به افزایش و برقراری مزد و مزایا در قالب موافقت نامه های کارگاهی و پیمان های دسته جمعی و پس از تأیید وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اقدام نمایند.

ید محبت مرتضوی
سید محمد



دستورالعمل نحوه اجرای مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ شورای عالی کار در مورد کارگاه هایی که دارای طرح طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی می باشند

در اجرای بند ۴ بخشنامه شماره ۲۹۶۱۳۷ مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ وزیر محترم تعاون، کار و رفاه اجتماعی موضوع مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ شورای عالی کار، نحوه اجرای مصوبه مزبور را در کارگاه های دارای طرح طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام می دارد:

الف: نحوه اجرای بند یک بخشنامه راجع به افزایش مزد مبنا

به مزد شغل تمامی کارگران از ابتدای سال ۱۴۰۲ روزانه ۲۱ درصد (به نسبت آخرین مزد شغل آنان در سال ۱۴۰۱) به اضافه روزانه ۸۳۵۹۶ ریال اضافه می شود. به عبارت دیگر:

$$\text{مزد شغل روزانه در سال } ۱۴۰۲ = ۸۳۵۹۶ + (۱/۲۱ \times \text{آخرین مزد شغل روزانه در سال } ۱۴۰۱)$$

تبصره ۱: با توجه به تکلیف مقرر در تبصره بند یک بخشنامه، چنانچه مزد شغل حاصل از اعمال افزایشات فوق الذکر کمتر از ۱۷۶۹۴۲۸ ریال در روز شود، مبلغ ۱۷۶۹۴۲۸ ریال ملاک خواهد بود.

تبصره ۲: به سایر عناصری که بر طبق دستورالعمل اجرایی طرح های طبقه بندی یا عرف و رویه کارگاه جزء مزد تلقی شده و تا پایان سال ۱۴۰۱ برقرار گردیده اند (علاوه بر افزایشی که بر روی مزد شغل ها ایجاد می شود) بایستی از اول سال ۱۴۰۲ معادل ۲۱ درصد اضافه شود. از قبیل مزد رتبه، حق پست، مزایای سختی کار، مزایای ماندگاری پست، مزد سنوات گذشته (تا پایان سال ۱۴۰۱) و نظایر آن ها.

تبصره ۳: هم چنین در اجرای بند ۱ بخشنامه، ضرایب جداول مزدی طرح های طبقه بندی مشاغل معادل ۲۱ درصد نسبت به ضرایب سال گذشته (سال ۱۴۰۱) از ابتدای سال ۱۴۰۲ افزایش خواهد یافت. ضمناً ضرایب مذکور ملاک تعیین مزد رتبه، مزایای حق پست، مزایای سختی کار، مزایای ماندگاری و غیره (برای کارگاه هایی که دارای چنین مزایایی طبق طرح طبقه بندی مشاغل می باشند) در سال ۱۴۰۲ خواهد بود.

ب: نحوه اجرای تبصره ۱ بند ۲ بخشنامه راجع به نرخ پایه سنوات در سال ۱۴۰۲

جدول مزد سنوات در گروه های بیست گانه در سال ۱۴۰۲ به شرح ذیل است که در اجرای تبصره یک بند ۲ بخشنامه شماره ۲۹۶۱۳۷ مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ در مورد کارگرانی که از ۱۴۰۲/۱/۱ به بعد دارای یک سال سابقه خدمت باشند و یا یک سال از آخرین ترفیع آنان سپری شده باشد، متناسب با گروه شغلی مربوط معادل ربالی یک پایه با نرخ مقرر برقرار می شود.



تبصره ۱: مزد سنوات (پایه) که در اجرای مصوبه اخیر شورای عالی کار در سال ۱۴۰۲ و طبق جدول موضوع این بند داده می شود، مشمول افزایش ۲۱ درصد نمی شود.

جدول نرخ پایه (سنوات) در گروه های بیست گانه - (ارقام ریال در روز)

گروه	۱	۲	۳	۴	۵	۶	۷	۸	۹	۱۰
نرخ پایه	۷۰۰۰۰	۷۰۲۰۰	۷۰۴۰۰	۷۰۶۰۰	۷۰۸۰۰	۷۱۰۰۰	۷۱۲۰۰	۷۱۴۰۰	۷۱۶۰۰	۷۱۸۰۰
گروه	۱۱	۱۲	۱۳	۱۴	۱۵	۱۶	۱۷	۱۸	۱۹	۲۰
نرخ پایه	۷۲۰۰۰	۷۲۴۰۰	۷۲۸۰۰	۷۳۲۰۰	۷۳۶۰۰	۷۴۰۰۰	۷۴۴۰۰	۷۴۸۰۰	۷۵۲۰۰	۷۵۶۰۰

تبصره ۲: در اجرای تبصره ۳ بند ۲ بخشنامه شماره ۲۹۶۱۳۷ مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ از ابتدای سال ۱۴۰۲ همه کارگران دارای قرارداد دائم و موقت مشمول قانون کار که دارای یک سال سابقه کار شده و یا یک سال از دریافت آخرین پایه (سنوات) آنان در همان کارگاه گذشته باشد، اعم از این که حق سنوات یا مزایای پایان کار خود را تسویه حساب کرده باشند یا خیر، مشمول دریافت پایه (سنوات) خواهند بود.

ج: نحوه اجرای بند ۴ بخشنامه راجع به افزایش مزد ناشی از ارتقاء:

در واحدهایی که دارای طرح طبقه بندی مشاغل مصوب وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی می باشند، نحوه ارتقاء شغل کارکنان و احتساب افزایش مزد ناشی از آن، مطابق ضوابط مندرج در دستورالعمل اجرایی طرح طبقه بندی مشاغل خواهد بود.

در کارگاه هایی که فاقد طرح طبقه بندی مشاغل مصوب می باشند، اضافه مزد ناشی از ارتقاء بایستی برابر ضوابط مزدی یا رویه های متداول کارگاه در گذشته تعیین و پرداخت شود.

احمد غریبوی
مدیرکل روابط کار و حراست



دستورالعمل نحوه اجرای مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ شورای عالی کار در مورد کارگران کارمزدی دائم و موقت

در اجرای بند ۴ بخشنامه شماره ۲۹۶۱۳۷ مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ وزیر محترم تعاون، کار و رفاه اجتماعی موضوع مصوبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ شورای عالی کار، بدینوسیله نحوه اجرای بخشنامه مذکور را در مورد کارگران کارمزدی اعلام می نماید:

۱- نحوه اعمال ۲۱ درصد افزایش بند ۱ بخشنامه

نرخ های کارمزدی در سال ۱۴۰۲ (به نسبت آخرین کارمزد در سال ۱۴۰۱) در مورد کارگران کارمزدی (اعم از موقت یا دائم) به ماخذ ۲۱ درصد افزایش می یابند. در صورتی که کارگران دارای بخش ثابت مزد (علاوه بر کارمزد) باشند، این بخش نیز بایستی ۲۱ درصد افزایش یابد.

تبصره ۱: چنانچه نرخ یا ملاک های کارمزدی تابع قسمت ثابت مزد بوده و یا به عبارت دیگر به صورت درصدی از قسمت ثابت مزد تعیین شده باشند، در این صورت تنها بخش ثابت مزد مشمول ۲۱ درصد افزایش خواهد گردید. (زیرا با این عمل نرخ یا ملاک های کارمزدی نیز به دلیل تبعیت از قسمت مذکور خود به خود دستخوش افزایش خواهد شد).

تبصره ۲: در صورتی که مجموع دریافتی کارگران بابت افزایش مزد کمتر از ۱۷۶۹۴۲۸ ریال در روز گردد، ملاک محاسبه و پرداخت آن به کارگران کارمزدی همان ۱۷۶۹۴۲۸ ریال خواهد بود.

۲- چگونگی اعمال افزایش رقم ثابت موضوع بند ۱ بخشنامه

علاوه بر افزایش ۲۱ درصد بر روی قسمت ثابت مزد، قسمت مذکور در سال ۱۴۰۲ روزانه ۸۳۵۹۶ ریال دیگر نیز افزایش خواهد یافت و در صورتی که کارگران فاقد قسمت ثابت مزد باشند در سال ۱۴۰۲ روزانه ۸۳۵۹۶ ریال در اجرای مصوبه شورای عالی کار به صورت ثابت در مورد آنان برقرار خواهد گردید.

تبصره ۳: در صورتی که مجموع دریافتی کارگران بابت بخش ثابت و متغیر مزد کمتر از ۱۷۶۹۴۲۸ ریال در روز گردد، ملاک محاسبه و پرداخت آن به کارگران کارمزد همان ۱۷۶۹۴۲۸ ریال خواهد بود.

۳- اعطای مزد سنوات

علاوه بر افزایش کارمزد، کارگران کارمزدی نیز بر حسب آن که مشمول طرح طبقه بندی مشاغل باشند یا خیر، حسب مورد و مطابق دستورالعمل های ذی ربط از پایه سنواتی موضوع بند ۲ بخشنامه شماره ۲۹۶۱۳۷ مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۹ وزیر محترم تعاون، کار و رفاه اجتماعی برخوردار خواهند شد.

احمد غزوی
مدیرکل روابط کار و جبران خدمت

جدول احتساب مزد سنوات تا پایان سال ۱۴۰۱

(ارقام به ریال در روز)

موضوع ماده ۵ دستورالعمل اجرائی طرح طبقه‌بندی مشاغل برای تطبیق کارکنان در سال ۱۴۰۲

ماه سال	۰	۱	۲	۳	۴	۵	۶	۷	۸	۹	۱۰	۱۱
	۰	۵۸۳۳	۱۱۶۶۷	۱۷۵۰۰	۲۳۳۳۳	۲۹۱۶۷	۳۵۰۰۰	۴۰۸۳۳	۴۶۶۶۷	۵۲۵۰۰	۵۸۳۳۳	۶۴۱۶۷
۱	۷۰۰۰۰	۷۷۰۵۸	۸۴۱۱۷	۹۱۱۷۵	۹۸۲۳۳	۱۰۵۲۹۲	۱۱۲۳۵۰	۱۱۹۴۰۸	۱۲۶۴۶۷	۱۳۳۵۲۵	۱۴۰۵۸۳	۱۴۷۶۴۲
۲	۱۵۴۷۰۰	۱۶۱۱۹۴	۱۶۷۶۸۸	۱۷۴۱۸۱	۱۸۰۶۷۵	۱۸۷۱۶۹	۱۹۳۶۶۳	۲۰۰۱۵۵	۲۰۶۶۴۹	۲۱۳۱۴۳	۲۱۹۶۳۷	۲۲۶۱۳۱
۳	۲۳۲۶۲۴	۲۳۸۴۶۸	۲۴۴۳۱۵	۲۵۰۱۵۷	۲۵۶۰۰۱	۲۶۱۸۴۶	۲۶۷۶۹۰	۲۷۳۵۳۳	۲۷۹۳۷۸	۲۸۵۲۲۳	۲۹۱۰۶۷	۲۹۶۹۱۰
۴	۳۰۲۷۵۶	۳۰۷۴۵۹	۳۱۲۱۶۶	۳۱۶۸۶۹	۳۲۱۵۷۵	۳۲۶۲۷۹	۳۳۰۹۸۴	۳۳۵۶۸۸	۳۴۰۳۹۱	۳۴۵۰۹۷	۳۴۹۸۰۲	۳۵۴۵۰۶
۵	۳۵۹۲۱۱	۳۶۳۰۸۴	۳۶۶۹۵۵	۳۷۰۸۳۳	۳۷۴۷۰۵	۳۷۸۵۷۷	۳۸۲۴۵۱	۳۸۶۳۲۴	۳۹۰۱۹۵	۳۹۴۰۷۱	۳۹۷۹۴۵	۴۰۱۸۱۷
۶	۴۰۵۶۸۹	۴۰۹۹۶۸	۴۱۴۲۴۰	۴۱۸۵۱۹	۴۲۲۷۹۶	۴۲۷۰۷۰	۴۳۱۳۴۷	۴۳۵۶۲۳	۴۳۹۸۹۷	۴۴۴۱۷۴	۴۴۸۴۵۳	۴۵۲۷۲۵
۷	۴۵۷۰۰۴	۴۵۹۸۲۰	۴۶۲۶۳۹	۴۶۵۴۵۵	۴۶۸۲۷۲	۴۷۱۰۹۱	۴۷۳۹۰۵	۴۷۶۷۲۲	۴۷۹۵۴۱	۴۸۲۳۵۸	۴۸۵۱۷۴	۴۸۷۹۹۳
۸	۴۹۰۸۰۹	۴۹۴۰۲۰	۴۹۷۲۳۳	۵۰۰۴۴۴	۵۰۳۶۵۷	۵۰۶۸۶۸	۵۱۰۰۷۸	۵۱۳۲۹۱	۵۱۶۵۰۲	۵۱۹۷۱۳	۵۲۲۹۲۶	۵۲۶۱۳۷
۹	۵۲۹۳۴۷	۵۳۱۲۳۰	۵۳۳۱۰۵	۵۳۴۹۸۵	۵۳۶۸۶۵	۵۳۸۷۴۱	۵۴۰۶۲۱	۵۴۲۵۰۳	۵۴۴۳۷۸	۵۴۶۲۵۸	۵۴۸۱۳۹	۵۵۰۰۱۳
۱۰	۵۵۱۸۹۳	۵۵۳۱۵۷	۵۵۴۴۱۹	۵۵۵۶۸۲	۵۵۶۹۴۵	۵۵۸۲۰۸	۵۵۹۴۶۸	۵۶۰۷۳۲	۵۶۱۹۹۴	۵۶۳۲۵۹	۵۶۴۵۲۱	۵۶۵۷۸۲
۱۱	۵۶۷۰۴۴	۵۶۸۲۰۱	۵۶۹۳۶۱	۵۷۰۵۱۷	۵۷۱۶۷۲	۵۷۲۸۳۵	۵۷۳۹۸۸	۵۷۵۱۴۶	۵۷۶۳۰۶	۵۷۷۴۵۹	۵۷۸۶۱۷	۵۷۹۷۷۸
۱۲	۵۸۰۹۳۳	۵۸۱۹۲۶	۵۸۲۹۱۲	۵۸۳۹۰۵	۵۸۴۸۹۷	۵۸۵۸۸۶	۵۸۶۸۷۸	۵۸۷۸۶۹	۵۸۸۸۵۶	۵۸۹۸۴۹	۵۹۰۸۴۰	۵۹۱۸۲۷
۱۳	۵۹۲۸۲۲	۵۹۳۸۷۲	۵۹۴۹۲۰	۵۹۵۹۷۲	۵۹۷۰۲۲	۵۹۸۰۷۱	۵۹۹۱۲۲	۶۰۰۱۷۵	۶۰۱۲۱۹	۶۰۲۲۷۳	۶۰۳۳۲۶	۶۰۴۳۷۰
۱۴	۶۰۵۴۲۳	۶۰۶۱۲۶	۶۰۶۸۲۴	۶۰۷۵۲۷	۶۰۸۲۲۷	۶۰۸۹۲۹	۶۰۹۶۲۹	۶۱۰۳۳۰	۶۱۱۰۳۱	۶۱۱۷۳۳	۶۱۲۴۳۶	۶۱۳۱۳۴
۱۵	۶۱۳۸۵۰	۶۱۴۵۸۶	۶۱۵۳۲۲	۶۱۶۰۵۸	۶۱۶۷۹۵	۶۱۷۵۳۰	۶۱۸۲۶۷	۶۱۹۰۰۵	۶۱۹۷۳۹	۶۲۰۴۷۶	۶۲۱۲۱۱	۶۲۱۹۴۹
۱۶	۶۲۲۶۹۸	۶۲۳۴۷۰	۶۲۴۲۴۴	۶۲۵۰۱۶	۶۲۵۷۹۱	۶۲۶۵۶۲	۶۲۷۳۳۷	۶۲۸۱۰۹	۶۲۸۸۸۳	۶۲۹۶۵۴	۶۳۰۴۳۰	۶۳۱۲۰۰
۱۷	۶۳۱۹۸۹	۶۳۲۸۳۸	۶۳۳۶۹۱	۶۳۴۵۴۰	۶۳۵۳۹۲	۶۳۶۲۴۰	۶۳۷۰۹۱	۶۳۷۹۴۱	۶۳۸۷۹۰	۶۳۹۶۴۴	۶۴۰۴۹۲	۶۴۱۳۴۳
۱۸	۶۴۲۲۱۰	۶۴۲۹۷۵	۶۴۳۷۴۰	۶۴۴۵۰۴	۶۴۵۲۶۷	۶۴۶۰۳۱	۶۴۶۷۹۷	۶۴۷۵۶۰	۶۴۸۳۲۴	۶۴۹۰۸۸	۶۴۹۸۵۳	۶۵۰۶۱۷
۱۹	۶۵۱۳۸۲	۶۵۲۰۵۷	۶۵۲۷۳۲	۶۵۳۴۰۸	۶۵۴۰۸۰	۶۵۴۷۵۵	۶۵۵۴۲۹	۶۵۶۱۰۶	۶۵۶۷۷۷	۶۵۷۴۵۴	۶۵۸۱۲۸	۶۵۸۸۰۳
۲۰	۶۵۹۴۷۷	۶۶۰۰۰۸	۶۶۰۵۳۸	۶۶۱۰۷۰	۶۶۱۶۱۰	۶۶۲۱۳۹	۶۶۲۶۷۰	۶۶۳۲۰۱	۶۶۳۷۳۱	۶۶۴۲۶۱	۶۶۴۸۰۱	۶۶۵۳۲۴
۲۱	۶۶۵۸۶۲	۶۶۶۳۱۳	۶۶۶۷۸۰	۶۶۷۲۳۱	۶۶۷۶۸۸	۶۶۸۱۴۷	۶۶۸۶۰۴	۶۶۹۰۵۵	۶۶۹۵۱۴	۶۶۹۹۷۲	۶۷۰۴۲۱	۶۷۰۸۹۱
۲۲	۶۷۱۳۳۷	۶۷۱۷۲۶	۶۷۲۱۱۳	۶۷۲۵۰۰	۶۷۲۸۸۷	۶۷۳۲۷۵	۶۷۳۶۵۹	۶۷۴۰۳۹	۶۷۴۴۲۴	۶۷۴۸۱۱	۶۷۵۲۱۷	۶۷۵۵۹۴
۲۳	۶۷۵۹۸۱	۶۷۶۳۱۴	۶۷۶۶۲۷	۶۷۶۹۶۹	۶۷۷۲۷۶	۶۷۷۶۱۸	۶۷۷۹۵۲	۶۷۸۲۸۳	۶۷۸۵۹۶	۶۷۸۹۳۰	۶۷۹۲۶۳	۶۷۹۵۹۷
۲۴	۶۷۹۹۱۰	۶۸۰۱۱۰	۶۸۰۳۱۴	۶۸۰۵۱۳	۶۸۰۷۱۲	۶۸۰۹۰۷	۶۸۱۱۰۶	۶۸۱۲۹۴	۶۸۱۴۹۴	۶۸۱۷۰۹	۶۸۱۹۲۶	۶۸۲۱۵۰
۲۵	۶۸۲۳۱۲	۶۸۲۴۷۴	۶۸۲۶۴۶	۶۸۲۸۰۸	۶۸۲۹۷۶	۶۸۳۱۵۸	۶۸۳۳۲۰	۶۸۳۴۸۹	۶۸۳۶۶۱	۶۸۳۸۳۳	۶۸۴۰۱۲	۶۸۴۱۹۲
۲۶	۶۸۴۳۴۴	۶۸۴۵۱۵	۶۸۴۶۸۷	۶۸۴۸۵۷	۶۸۵۰۱۹	۶۸۵۱۸۱	۶۸۵۳۵۳	۶۸۵۵۲۱	۶۸۵۶۹۳	۶۸۵۸۶۵	۶۸۶۰۳۵	۶۸۶۲۰۷
۲۷	۶۸۶۳۹۶	۶۸۶۶۰۱	۶۸۶۸۰۸	۶۸۷۰۰۷	۶۸۷۲۱۳	۶۸۷۴۲۲	۶۸۷۶۲۶	۶۸۷۸۳۶	۶۸۸۰۴۱	۶۸۸۲۵۷	۶۸۸۴۶۴	۶۸۸۶۷۱
۲۸	۶۸۸۸۷۷	۶۸۹۰۵۷	۶۸۹۲۳۸	۶۸۹۴۰۹	۶۸۹۵۸۷	۶۸۹۷۶۷	۶۸۹۹۳۱	۶۹۰۱۰۹	۶۹۰۲۸۱	۶۹۰۴۶۰	۶۹۰۶۳۹	۶۹۰۸۲۱
۲۹	۶۹۱۰۱۰	۶۹۱۱۵۱	۶۹۱۳۱۳	۶۹۱۴۷۵	۶۹۱۶۲۹	۶۹۱۷۷۴	۶۹۱۹۳۶	۶۹۲۰۹۹	۶۹۲۲۵۱	۶۹۲۴۰۲	۶۹۲۵۵۶	۶۹۲۷۰۸
۳۰	۶۹۲۸۵۴	۶۹۲۹۸۸	۶۹۳۱۰۵	۶۹۳۲۳۱	۶۹۳۳۵۶	۶۹۳۴۷۳	۶۹۳۶۰۷	۶۹۳۷۴۳	۶۹۳۸۷۰	۶۹۴۰۰۵	۶۹۴۱۴۷	۶۹۴۲۶۴